

Unit 1 考研英语核心词汇 频次 43~频次 10

means 【频次 43】

[mi:nz] 释义: *n.* 方法; 手段 频次 13

v. 意味着; 打算 (mean 的第三人称单数) 频次 30

真题实例

考研英语一 2014

[阅读新题型排序题] 【材料】

Most archaeological sites have been located by means of careful searching, while many others have been discovered by accident.

大多数考古遗址都是通过仔细搜寻的方法找到的, 尽管有一些其他的考古遗址是偶然发现的。

考研英语二 2014

[翻译] 【材料】

Healthy optimists means being in touch with reality.

健康的乐观主义, 意味着要处于现实之中。

考研英语一 2008

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

It introduces an effective means of publication.

它介绍了一种有效的出版方式。

考研英语一 2005

[翻译] 【材料】

Television is one of the means by which these feelings are created and conveyed—and perhaps never before has it served so much to connect different peoples and nations as in the recent events in Europe.

电视是创造和传递感情的手段之一。也许在此之前, 就加强不同的民族和国家之间的联系而言, 电视还从来没有像在最近的欧洲事件中起过如此大的作用。

rather 【频次 40】

[ˈrɑːðə(r)] 释义: *adv.* 稍微; 有点相当; 宁愿

真题实例

考研英语一 2015

[新题型填空题] 【材料】

Rather, we ascribe meanings to text on the basis of interaction between what we might call textual and contextual material; between kinds of organization or patterning we perceive in a text's formal structures (so especially its language structures) and various kinds of background, social knowledge, belief and attitude that we bring to the text.

相反地, 我们以称之为文本和语境的材料为基础, 基于文章理解意义, 这些文本和语境材料包括: 我们看作是文章基本结构(尤其是其语言结构)的各种组织和模式, 以及我们带进文本的各种背景、社会知识、信仰和态度。

考研英语一 2015

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

It is only the Queen who has preserved the monarchy's reputation with her **rather** ordinary (if well-heeled) granny style.

只有女王还保留着君主的名分, 过着极为普通而守旧的生活。

instead 【频次-33】

[ɪn'sted] 释义: *adv.* 代替, 顶替; 反而; 反倒

真题实例

考研英语一 2016

[新题型小标题] 【材料】

Try a hair stylist **instead** of a barber.

尝试去做一个发型设计师而不是理发师。

考研英语一 2014

[仔细阅读][Text 1] 【材料】

Instead, the claimant receives a time-limited "allowance," conditional on actively seeking a job; no entitlement and no insurance, at £71.70 a week, one of the least generous in the EU.

作为替代, 申请者得到的是一周 71.70 英镑的限时“补贴”, 条件是积极地找工作: 没有

津贴也没有保险,在欧盟这也是最吝啬的补助金之一了。

consider 【频次 30】

[kən'sɪdə] 释义: *vt. & vi.* 考虑,细想;把(某人,某事)看作……

真题实例

考研英语一 2015

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

The Supreme Court will now **consider** whether police can search the contents of a mobile phone without a warrant if the phone is on or around a person during an arrest.

最高法院正在考虑在实施逮捕时在手机就在旁边的情况下,若无搜查令,警察是否有权查看手机内容。

考研英语一 2014

[仔细阅读] [Text 2] 【题干】 [第 29 题]

The guild-like ownership structure is **considered** “restrictive” partly because it bans outsiders' involvement in the professions.

协会般的所有权结构被认为是“有限性的”部分原因在于它禁止非执业律师进入司法界。

考研英语二 2013

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

But her appeal was **considered** a failure; only 24 companies took it up.

但是,她的呼吁被认为是一个失败,因为只有 24 家公司签约。

考研英语一 2011

[仔细阅读] 【材料】

Rather than concluding that children make parents either happy or miserable, Senior suggests we need to redefine happiness: instead of thinking of it as something that can be measured by moment-to-moment joy, we should **consider** being happy as a past-tense condition.

Jennifer Senior 没有指出养孩子到底是使父母快乐还是痛苦,她倒是认为,我们需要重新定义幸福:幸福不应该是一个个瞬间的快乐组合的可以被衡量的东西;我们应该把幸福看作为一种过去式的状态。

考研英语一 2006

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

Now, **consider** three indices of assimilation—language, home ownership and intermarriage.

现在,让我们来细想一下三个同化指标——语言、拥有产权住房和异族结婚情况。

end 【频次 30】

[end] 释义: *n.* 〈正〉结果;终止;最后部分 频次 13

vt. & vi. 结束,终止 频次 17

真题实例

考研英语一 2016

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

They suggest beauty should not be defined by looks that end up with impinging on health.

它们表明美不应该由外貌的瘦削程度来定义,追求瘦削到头来只会落个健康受损的下场。

考研英语一 2015

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

When public opinion is particularly polarised, as it was following the end of the Franco regime, monarchs can rise above “mere” politics and “embody” a spirit of national unity.

这时公众意见呈现出两极分化,弗朗哥政权结束后,君主可能超越单纯的政治,成为国家统一的精神象征。

考研英语二 2013

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

As Davidson notes, “ In the 10 years ending in 2009, [U. S.] factories shed workers so fast that they erased almost all the gains of the previous 70 years. . . ”

如戴维森所言,“2009年之前的十年内,美国工厂裁撤工人速度之快,基本上等于过去70年……”

found 【频次 30】

[faund] 释义: *vt.* 创办,成立,建立 频次 6

v. 发现;找到;到达(find的过去分词) 频次 24

真题实例

考研英语二 2016

[仔细阅读] [Text 4] 【选项】 [第 40 题]

He found a dream job after graduating from college.

大学毕业后他找到了理想的工作。

考研英语一 2015

[完形填空]【材料】

The study also found that the genes for smell were something shared in friends but not genes for immunity.

研究还发现朋友之间还有部分相同的嗅觉基因但免疫基因是不同的。

考研英语一 2008

[仔细阅读] [Text 4]【材料】

More significantly, they argue that many of the Founding Fathers knew slavery was wrong—and yet most did little to fight it.

更为重要的是,他们指出许多开国之父意识到了奴隶制的错误性但却鲜有人做抵制抗争。

little 【频次 30】

[ˈlɪt(ə)l] 释义: *adj.* 小的; 琐碎的; 幼小的 频次 8

adv. 略微; 少许; 完全不 频次 9

n. (表示否定) 微少; 没有多少; 短时间 频次 6

det. (数量上) 微少的, 几乎没有的; (a little) 少量的, 一些 频次 7

真题实例

考研英语一 2016

[完形填空]【材料】

Or the young man's parents may make the choice of a spouse, giving the child little to say in the selection.

或者年轻男性的父母自行决定要找什么样的儿媳妇,这就让他们的孩子在择偶上没多少决定权了。

考研英语二 2012

[仔细阅读] [Text 1]【材料】

But with homework counting for no more than 10% of their grades, students can easily skip half their homework and see very little difference on their report cards.

但由于家庭作业在学业成绩中所占比例不超过 10%, 学生就能很容易地逃避一半家庭作业, 而成绩报告单上只能看出极小的差别。

考研英语一 2010

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

Journalistic tastes had changed long before his death, and postmodern readers have little use for the richly uphomed Vicwardian prose in which he specialized.

在他去世之前,新闻业的品味早已改变很长时间了,而且他所擅长的措词华丽的维多利亚爱德华时期的散文风格对后现代的读者没有什么用处。

考研英语一 2006

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

However, the playgoers do manage a little sight-seeing along with their playgoing.

然而,来看戏者除了看戏外还要想方设法安排一些观光活动。

考研英语一 2006

[考研翻译] 【题干】 [第 50 题]

They may teach very well and more than earn their salaries, but most of them make little or no independent reflections on human problems which involve moral judgment.

教师可能擅长教书,而且不仅仅专注于赚钱,但是大部分教师对涉及人类道德判断的问题很少或没有进行独立的思考。

spend 【频次 30】

[spend] 释义: *vt. & vi.* 用钱,花钱 频次 5

vt. 花费;花(时间);度过 频次 23

n. (为某目的或某段时间内的)花费,开销 频次 2

真题实例

考研英语二 2013

[新题型小标题] 【材料】

After bills, Tony has £60 a week to spend, £40 of which goes on food, but 10 years ago he was earning £130,000 a year working in corporate communications and eating at London's best restaurants at least twice a week.

付完帐单之后,托尼一周仅剩 60 英镑可供支配,其中 40 英镑是花在食物上,但 10 年前他在通信企业工作,年薪 13 万英镑,至少每周两次在伦敦最好的餐馆就餐。

考研英语一 2006

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

It is the playgoers, the ESC contends, who bring in much of the town's revenue

because they spend the night (some of them four or five nights) pouring cash into the hotels and restaurants.

皇家莎士比亚剧团声称,正是这些爱看戏者在此度过夜晚(有些人呆四五个晚上),把钱花在了镇上的旅馆和饭店,为镇子带来了大部分的收入。

考研英语一 2004

[仔细阅读] [Text 3] 【材料】

Most of her clients spend \$12 to \$50 weekly, but last month two longtime customers suddenly stopped showing up.

她的大多数顾客每周花费十二至五十美元,可上周两位长期客户突然不来了。

考研英语一 2004

[仔细阅读] [Text 6] 【材料】

From car dealerships to Gap outlets, sales have been lagging for months as shoppers temper their spending.

由于购物者节约他们的支出,从汽车代理商到 Gap 名牌零售折扣店,数月以来的销售都一直滞缓。

ask 【频次 29】

[ɑ:sk, æsk] 释义: *vt. & vi.* 询问;要求;邀请

真题实例

考研英语一 2016

[完形填空] 【材料】

A young man can decide on a likely spouse on his own and then ask his parents to arrange the marriage negotiations.

男性可以自行决定对哪位女性有意向,然后请父母安排与女方家庭就婚事进行商谈。

考研英语一 2014

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

Ask anyone newly unemployed what they want and the answer is always: a job.

问任何新失业者他们想要什么,答案永远是:一份工作。

考研英语二 2010

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

Even then several states automatically exempted women from jury duty unless they

personally asked to have their names included on the jury list.

即使在那时,有些州也会自动免除女性在陪审团的职责,除非她们亲自要求把她们的名字加入到陪审员的名单中。

offer 【频次 29】

[ˈɒfə] 释义: *vt.* 提供; 提出; 出价 频次 23

vi. 提议; 想要; 供奉 频次 6

真题实例

考研英语一 2014

[仔细阅读] [Text 3] 【材料】

First, most researchers would accept such a prize if they were **offered** one.

第一,如果被授予这样的奖项,大部分研究人员会接受它。

考研英语二 2013

[仔细阅读] [Text 1] 【选项】 [第 23 题]

New jobs and services have been **offered**.

提供了新的工作机会和服务项目。

考研英语一 2005

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

A bill by Democratic Senator Robert Byrd of West Virginia which would **offer** financial incentives for private industry, is a promising start.

弗吉尼亚的民主党议员 Robert Byrd 提出一项议案,从经济上激励私企,就是一个良好的开端。

tend 【频次 29】

[tend] 释义: *vi.* 倾向(于); 关心; 注意; 照顾



真题实例

考研英语二 2016

[仔细阅读] [Text 4] 【题干】 [第 37 题]

It can be learned from Paragraph 3 that young people **tend** to attach importance to pre-marital finance.

从第三段可以得出,年轻人倾向于注重婚前的经济。

考研英语二 2015

[考研英语翻译] 【材料】

This is the well-travelled road effect: people tend to underestimate the time it takes to travel a familiar route.

这就是“熟路效应”:人们往往会(倾向于)低估在熟悉的路线上开车所花的时间。

考研英语一 2007

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

Winter-born babies tend to have higher oxygen capacity which increases soccer stamina.

冬季出生的婴儿往往(趋于)具有更高的供氧能力,这增加了踢足球的持久力。

support 【频次 28】

[sə'pɔ:t] 释义: *vt.* 支持;帮助;维持 频次 13

n. 支撑;支持者;支撑物 频次 15

真题实例

考研英语二 2015

[仔细阅读] [Text 2] 【选项】 [第 28 题]

The study suggests that most first-generation students are in need of financial support.

这一研究表明,大多数“初代”大学生需要经济援助。

考研英语一 2011

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

In a society that so persistently celebrates procreation, is it any wonder that admitting you regret having children is equivalent to admitting you support kitten-killing?

在一个不断地庆祝生育的社会中,承认自己后悔生育孩子就相当于承认自己支持杀小猫,这难道不值得反思吗?

考研英语一 2008

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

There is open-access publishing, typically supported by asking the author (or his employer) to pay for the paper to be published.

还有一种登载开放模式,主要由文章作者(或其单位)出资发表来支持帮助的。

system 【频次 28】

[ˈsɪstəm] 释义: *n.* 体系,系统;制度;方法

真题实例

考研英语一 2014

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

It is as though 20 years of ever-tougher reforms of the job search and benefit administration system never happened.

好像这二十年一直严厉的求职和补助金管理系统的改革从未发生过。

考研英语二 2013

[完形填空] 【材料】

Although e-money might be more convenient and may be more efficient than a payments system based on paper, several factors work against the disappearance of the paper system.

尽管电子支付手段可能比纸币支付方式更加高效,然而以下几个方面解释了纸币系统“不会”消失的原因。

考研英语一 2005

[仔细阅读] [Text 3] 【材料】

The limbic system (the “emotional brain”) is especially active, while the prefrontal cortex (the center of intellect and reasoning) is relatively quiet.

脑边缘系统(“情绪大脑”)异常活跃,而前额皮层(思维和推理的中心地带)则相对平静大。

考研英语一 2003

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

But not even a great health-care system can cure death—and our failure to confront that reality now threatens this greatness of ours.

但是即使有一个伟大的医疗卫生体系,死亡也是无法战胜的——而我们不能面对这个现实,正危及我们自身的伟大。

develop 【频次 27】

[diˈveləp] 释义:vi. 发展;生长;形成 频次 10

vt. 使发展;开发;培育 频次 17

真题实例

考研英语二 2016

[仔细阅读] [Text 3] 【选项】 [第 33 题]

Eberle would agree that scheduling regular times for reading helps _____.

[B] **develop** online reading habits

Eberle 赞同为阅读设定规定时间帮助_____。

[B] **培养** 网上阅读习惯

考研英语二 2013

[完形填空] 【材料】

The prevention of this type of fraud is no easy task, and a whole new field of computer science has **developed** to cope with security issues.

要防止这类诈骗并非易事,正在**研发**新的电脑科学领域来处理该类安全问题。

考研英语一 2010

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

Charlie McCreevy, a European commissioner, warned the IASB that it did “not live in a political vacuum” but “in the real world” and that Europe could yet **develop** different rules.

欧洲委员会委员 Charlie McCreevy 警告 IASB 说:它不是“处在政治真空中”而是“在现实世界里”,并表示欧洲可能最终会**发展**出不同的会计规则。

考研英语一 2005

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

Such behaviour is regarded as “all too human,” with the underlying assumption that other animals would not be capable of this finely **developed** sense of grievance.

这种行为被看作是“人之长情”,其潜在的假定其他动物不可能具有如此高度**发达**的不公平意识。

考研英语一 2004

[考研翻译] 【题干】 [第 64 题]

Being interested in the relationship of language and thought, Whorf **developed** the idea that the structure of language determines the structure of habitual thought in a society.

Whorf 对语言与思维的关系很感兴趣,逐渐**形成**了这样的观点:在一个社会中,语言的结构决定习惯思维的结构。

pay 【频次 27】

[peɪ] 释义: *vt.* & *vi.* 付款; 偿还; 补偿 频次 16

vt. 给予; 支付 频次 8

n. 工资; 薪水; 报答 频次 3

真题实例

考研英语一 2014

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

Worse, the crucial income to feed yourself and your family and pay the bills has disappeared. 更糟糕的是,失去了用以养家糊口和支付账单的至关重要的收入。

考研英语一 2012

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

Politicians have repeatedly “backloaded” public-sector pay deals, keeping the pay increases modest but adding to holidays and especially pensions that are already generous.

政治家不断调整公务员的薪水,保持工资上涨不快,但实际上增加了假期,尤其是本就很高的养老金。

考研英语一 2004

[仔细阅读] [Text 2] 【选项】 [第 48 题]

Teachers should pay attention to all of their students. 老师应该注意到他所有的学生。

living 【频次 26】[ˈlɪvɪŋ] 释义: *adj.* 活(着)的; 现存的; 逼真的; 活跃的 频次 5*n.* 生计; 生活方式; 生存之道 频次 3*v.* 活; 居住; 以……为生(live 的 ing 形式) 频次 18**真题实例**

考研英语一 2014

[考研翻译] 【题干】 [第 50 题]

One could interpret much of the work of Beethoven by saying that suffering is inevitable, but the courage to fight it renders life worth living.

我们可以这样解释贝多芬的大部分作品:苦难是不可避免的,但是与痛苦抗争的勇气使得生命值得继续。

考研英语二 2013

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

To start, we can recognize the new birds of passage, those living and thriving in the gray areas. 首先,我们可以辨别出新的移民,那些在灰色地带生活和发展的人。

考研英语一 2006

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

It's all deliciously ironic when you consider that Shakespeare, who earns their living, was himself an actor (with a beard) and did his share of noise-making.

想到为他们挣钱来营生的莎士比亚本人也是演员(也留着胡子)、也参与制造噪音,这的确既有趣,也很有讽刺意味。

考研英语一 2003

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

These leaders are living proof that prevention works and that we can manage the health problems that come naturally with age.

这些领导人就是活生生的证据,证明对疾病的防治是有意义的,证明我们能够对付年龄带来的健康问题。

result 【频次 26】

[rɪ'zʌlt] 释义: *n.* 结果; 成绩; 答案 频次 12

vi. 产生; 归结为, 导致; 后果 频次 14

真题实例

考研英语二 2013

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

Quotas get action: they “open the way to equality and they break through the glass ceiling,” according to Reding, a result seen in France and other countries with legally binding provisions on placing women in top business positions.

配额敦促行动: “它们开辟了男女平等之路, 并且它们打破了那层玻璃天花板。”据 Reding 所言, 法国和其他一些国家在任命女人为商界高层的问题上, 已经具有法律约束力的条款。

考研英语一 2012

[考研翻译] 【题干】 [第 49 题]

The second, by Joshua Greenberg, takes a more empirical approach to universality identifying traits (particularly in word order) shared by many language which are considered to represent biases that result from cognitive constraints.

约书亚格林伯格为寻找语言的共性而付出努力提出了第二种理论。他采用了一个更实用的共性理论, 做法是辨认出众多语言的共有特征(尤其是按照词序排列), 这些特征被认为代表了由认知局限导致的偏差。

考研英语一 2011

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

Unhappy parents rarely are provoked to wonder if they shouldn't have had kids, but unhappy childless folks are bothered with the message that children are the single most important thing in the world; obviously their misery must be a direct result of the gaping baby-size holes in their lives.

没有人会去让不情愿养孩子的父母去反思自己是否不该养孩子,但是那不幸福的没有孩子的人却为类似这样的信息所困扰:“孩子是世上唯一最可珍惜的东西”,显然,他们的不幸一定是没有生儿育女的直接结果。

考研英语一 2004

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

Yet the result may be worse qualifications, because they get less individual attention, as well as less confidence in speaking publicly.

然而,结果可能就是成绩欠佳,因为这种学生得到的个人关注较少,同时当众讲话时的信心也不足。

common 【频次 25】

[ˈkɒmən] 释义: *adj.* 普通的;通俗的;共有的

真题实例

考研英语一 2016

[完形填空] 【材料】

Divorce is legal and easy to obtain, but not common.

虽然离婚是合法的,并且很容易,但并不常见。

考研英语一 2015

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

The purpose of editing the *News of the World* was not to promote reader understanding to be fair in what was written or to betray any common humanity.

编写《世界新闻报》的目的不是促进读者理解、不是在采写的新闻里体现公平、也不是揭示任何共同的人性。

考研英语二 2012

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

It was only after “toddler” became a common shoppers' term that it evolved into a

broadly accepted developmental stage.

这个词成为“蹒跚学步的小孩”之后的常见销售术语,后来演变为人们普遍认可的孩子成长的一个阶段。

考研英语二 2011

[仔细阅读] [Text 3] 【材料】

But when it came to their houses, it was a time of common sense and a belief that less could truly be more.

但说到他们的房子问题,那个时代人们的共识和信仰就是“少实际就是多”。

考研英语二 2011

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

Translated, that means politicians intervening in monetary policy and a system of re-distribution from richer to poorer members, via cheaper borrowing for governments through common Eurobonds or complete fiscal transfers.

即政治家们干预货币政策的制定以及成员国间贫富再分配制度的建立,这种干预通过共同的欧元债券或完全的财政转移的形式为成员国政府提供低息贷款来实现的。

limit 【频次 25】

[ˈlɪmɪt] 释义: *n.* 限制; 限度; 界限 频次 14

vt. 限制, 限定 频次 11

真题实例

考研英语一 2014

[仔细阅读] [Text 3] 【材料】

But the Nobel Foundation's limit of three recipients per prize, each of whom must still be living, has long been outgrown by the collaborative nature of modern research—as will be demonstrated by the inevitable row over who is ignored when it comes to acknowledging the discovery of the Higgs boson.

但是诺贝尔基金会所规定的每一奖项只能由三名仍在世者获得的限制,由于现代科学研究的协作特性而早已不再适宜——这将由当论及确认希格斯波色子的发现时,对于谁可忽略而引起不可避免的争论这一情况来证实。

考研英语一 2012

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

Evidence that the Love Life program produces lasting changes is limited and mixed.

“热爱生命”活动能产生持久的影响这种说法的证据不足。

考研英语一 2008

[仔细阅读] [Text 3] 【材料】

Apparently reached their limit in the early 1960s.

但是明显的,在二十世纪 60 年代早期,已经到达了他们的身高的极限。

matter 【频次 25】

[ˈmætə] 释义: *n.* 事件;重要性;物质

真题实例

考研英语一 2016

[考研翻译] 【题干】 [第 48 题]

Mental health allows us to view others with sympathy if they are having troubles, with kindness if they are in pain, and with unconditional love no matter who they are.

心理健康使我们在他人陷入危难之时给予同情,痛苦不已时给予善意,无论对谁,都能给予无条件的爱。

考研英语一 2014

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

“*The Heart of the Matter,*” the just-released report by the American Academy of Arts and Sciences (AAAS), deserves praise for affirming the importance of the humanities and social sciences to the prosperity and security of liberal democracy in America.

美国艺术与科学院刚发布的报告《问题的核心》,因肯定了人文和社会科学对美国自由民主的繁荣和安全的重要性而值得赞扬。

考研英语一 2013

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

But on the more important matter of the Constitution, the decision was an 8-0 defeat for the Administration's effort to upset the balance of power between the federal government and the states.

但是奥巴马政府期望打乱联邦政府和州政府的权利分布,对更为重要的宪法事务进行投票,则以 8:0 失败。

考研英语一 2006

[仔细阅读] [Text 3] 【材料】

Their methods do not attempt to estimate the actual biomass (the amount of living

biological matter) of fish species in particular parts of the ocean, but rather changes in that biomass over time.

他们的方法并非尝试对大海中某个特定区域的鱼类单位面积内的生物量(活体生物物质数量)作出估计,而是为了揭示生物数量随着时间的变化情况。

average 【频次 24】

[ˈævərɪdʒ] 释义: *adj.* 平常的; 平均的; 平均数的 频次 17

n. 平均水平; 平均率; 平均估价 频次 4

vi. 平均; 作为或达到一个中间值 频次 3

真题实例

考研英语一 2014

[仔细阅读] [Text 2] 【材料】

This leaves today's average law-school graduate with \$100,000 of debt on top of undergraduate debts.

这给现在这些普通的法学院毕业生留下在本科债务之外 10 万美元的债务。

考研英语二 2013

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

In the past, workers with average skills, doing an average job, could earn an average lifestyle, but, today, average is officially over.

过去,只要有个一般的手艺,做份普通的工作,工人生活就过得还凑合。但如今,拥有一般水平不行了。

考研英语二 2013

[仔细阅读] [Text 1] 【材料】

But the one thing we know for sure is that with each advance in globalization and the I. T. revolution, the best jobs will require workers to have more and better education to make themselves above average.

但我们确信无疑的是,全球化和科学技术每前进一步,最好的工作都会要求工人接收过更多的更优质的教育,这样他们才会超于常人。

考研英语一 2012

[仔细阅读] [Text 4] 【材料】

In many rich countries average wages in the state sector are higher than in the private one.